

2021 FIA KARTING TYRES

15 Feb 2021



The FIA World Motor Sport Council validated the result of the FIA Karting tyres tender for the 2021 season.

Bridgestone has been selected as the exclusive tyre supplier for the FIA Karting Championships, Cups and Trophies to be held on the European continent in 2021, with the exception of the Superkart category.

MG Tires has been selected as the exclusive tyre supplier for the FIA Karting Competitions to be held in Brazil in 2021.

The Juniors will be equipped with homologated 'Option' type tyres, the Seniors will use homologated 'Prime' type tyres.

PNEUMATIQUES FIA KARTING 2021

Le Conseil Mondial du Sport Automobile de la FIA a validé le résultat de l'appel d'offres pneumatiques FIA Karting pour la saison 2021.

Bridgestone a été sélectionné comme fournisseur exclusif de pneumatiques pour les Championnats, Coupes et Trophées FIA Karting qui auront lieu sur le continent européen en 2021, à l'exception de la catégorie

Superkart.

MG Tires a été sélectionné comme fournisseur exclusif de pneumatiques pour les Compétitions FIA Karting qui auront lieu au Brésil en 2021.

Les Juniors seront équipés de pneumatiques homologués de type 'Option', les Séniors utiliseront des pneumatiques homologués de type 'Prime'.

© Photo FIA

PARTNERS

